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(APPLAUSE) 

RT.  HON.  STEPHEN  HARPER  (Prime  Minister  of 

Canada): Thank you.  Merci.  Thank you very much everyone.  Let me just 

welcome everyone here and in particular, draw attention, if you don't mind, to 

the presence of various ministers in government.  Tony Clement, Minister of 

Health is here. 

Maxime Bernier, ministre de l'Industrie, et Josée Verner 

ministre de la Coopération internationale.  Bienvenue tout le monde.  Au nom 

du nouveau gouvernement du Canada,  j'ai  l'immense plaisir d'accueillir Bill 

Gates à Ottawa.  En plus de remporter un succès immense dans le monde des 

affaires, Bill Gates est l'un des plus grands philanthropes de l'histoire.  Par leur 

fondation,  Bill  et  son  épouse  Melinda ont  versé  des  milliards  de  dollars  à 

diverses  causes  dans  le  monde entier,  et  ce  faisant,  ont  touché un nombre 

incalculable  de  vies.   Bien que la  Fondation  Gates  soit  active  dans  divers 

domaines, elle est surtout reconnue pour les fonds qu'elle verse aux initiatives 

mondiales en matière de santé.   Et c'est une telle initiative qui nous réunit 

aujourd'hui.  Je n'ai certainement pas besoin de dire aux personnes présentes 

que  la  pandémie  mondiale  de  VIH-SIDA est  l'une  des  pires  crises  que  le 

monde  ait  jamais  vécues.   40  millions  de  personnes  infectées,  plus  de  25 

millions  de  morts  et  des  millions  d'orphelins  et  d'orphelines.   Bien  que 

l'objectif  soit  de trouver  un traitement,  nous devons également prendre des 

mesures préventives pour stopper la propagation de cette maladie.  Aujourd'hui 

j'ai le plaisir d'annoncer l'Initiative canadienne de vaccin contre le VIH.  Cet 

effort conjoint entre notre nouveau gouvernement et la Fondation de Bill et 

Melinda  Gates  contribuera  aux  efforts  mondiaux  visant  à  concevoir  des 

H & K Communications

 Phone (613) 829-1800 Fax (613) 829-6181 E-mail hturkow@rogers.com

3



vaccins sécuritaires, efficaces, abordables et mondialement accessibles contre 

le  VIH.   Les  avantages  de  l'initiative  canadienne  avec  la  Fondation  Gates 

seront nombreux.  Ce partenariat nous permettra d'accélérer la découverte d'un 

vaccin, de construire des locaux pour fabriquer des vaccins à des fins d'essais 

cliniques, d'accélérer l'essai clinique des vaccins expérimentaux, d'améliorer…

excuser,  et  de  coordonner  les  activités  des  chercheurs  canadiens  et 

internationaux  afin  d'assurer  que  la  contribution  du  Canada  à  l'organisme 

"Global HIV Vaccine Enterprise" est le plus efficace possible.  

Mesdames et  messieurs,  il  ne  fait  aucune  doute  que  le 

développement de vaccin efficace contre le VIH est l'un des plus grands défis 

scientifiques  de  notre  époque.   Le  Canada  va  le  relever  parce  que  nous 

sommes un chef de fil.  Grâce à cette initiative, le Canada, en partenariat avec 

la Fondation Gates, fournira les ressources requises pour aider à atteindre cette 

objective louable d'épargner à des millions de personnes les horreurs de VIH-

SIDA.

Once again, good morning everybody.  On behalf of the 

government of Canada, it gives me great pleasure to welcome Bill Gates to 

Ottawa.  In addition to achieving enormous success in the business world, Bill 

Gates is one of the most generous philanthropists in history.  Through their 

foundation,  Bill  and  his  wife  Melinda  have  donated  billions  of  dollars  to 

worthy  causes  around  the  world  and  in  doing so,  have  touched an  untold 

number of lives.  While the Gates Foundation has been active in a number of 

charitable fields, the Foundation is best known for its funding of global health 

initiatives,  and it's  such an initiative that  has brought us together today.   I 

certainly  don't  need  to  tell  those  in  attendance  that  the  global  HIV-AIDS 

pandemic is one of the most heart wrenching health crises the world has ever 
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seen.  40 million people currently infected, over 25 million dead, and millions 

of children orphaned.  HIV-AIDS is a killer that must be stopped.  While the 

ultimate  goal  is  to  develop  a  cure,  we  must  also  work  on  preventative 

measures to halt the spread of the disease.  Today I'm pleased to announce the 

establishment  of  the  Canadian  HIV Vaccine  Initiative.   This  collaboration 

between Canada's new government and the Bill and Melinda Gates Foundation 

is going to contribute to the global effort to develop safe, effective, affordable 

and globally accessible HIV vaccines.  The benefits of the Canadian initiative 

with the Gates Foundation will be numerous.  The partnership will allow us to 

accelerate  the  pace  toward  the  discovery  of  an  HIV  vaccine,  construct  a 

facility to manufacture promising vaccines for clinical trials, move vaccines to 

the clinical trial stage more quickly, improve access to an eventual vaccine and 

coordinate the activities of Canadian and international researchers to ensure 

Canada's contribution to the global HIV vaccine enterprise is as effective as 

possible.

Ladies and gentlemen, there is no doubt the development 

of an effective HIV vaccine is one of the greatest scientific challenges of our 

time, but Canada is up to the task because we are a global leader.  Through 

today's  initiative,  Canada,  in  partnership  with  the  Gates  Foundation,  will 

provide the resources necessary to help realize this worthy goal, thus sparing 

millions of people from the horrific reality of HIV-AIDS.  And with that, Bill, 

I turn it over to you, and wonderful to have you here, and thank you for being 

part of this initiative.  

BILL  GATES  (Bill  and  Melinda  Gates  Foundation): 

(SPEECH – 4 MINUTES) (APPLAUSE) 

(APPLAUSE)
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TR.  HON.  STEPHEN  HARPER:  Et  maintenant  nous 

sommes disponibles pour quelques questions.

DIMITRI  SOUDAS (Prime Minister's  Press  Secretary): 

We'll start with Alex Cunetta, Canadian Press.

REPORTER:  Question's  for  the  Prime  Minister.   Mr. 

Harper, I'd like to ask you if you see anything on the current political horizon, 

whether  it's  anti-terror  legislation  or  bill  C-30  or  other  environmental 

legislation, whether you see anything on the horizon upon which you would 

stake the survival of your government?

RT.  HON.  STEPHEN  HARPER:  Well,  you  obviously 

want me to speculate about an election.  As you know, the…as you know, my 

view is  that  we should keep governing,  keep trying to get  things done for 

Canadians.  I think we've achieved a number of important things over the past 

year.  We have a full agenda ahead of us.  Obviously the budget is a critical 

time  in  terms  of  the  government's…in  terms  of  the  government's  future 

moving  forward,  but  my  preference  remains  that  we  get  things  done  for 

Canadians.  I don't think Canadians want an election.   I'm in no hurry to have 

an election.  I simply want to see us move forward.

DIMITRI  SOUDAS:  Continue  avec  Emmanuelle 

Latraverse, TVA…Radio-Canada.

JOURNALISTE:  M.  Harper,  même  si  vous  répétez 

encore aujourd'hui que vous avez pas l'intention d'orchestrer la défaite de votre 

gouvernement, que vous voulez continuer à gouverner, la réalité, c'est que tout 

le monde a vu depuis les dernières semaines, votre parti a lancé une imposante 

campagne de publicités qui a coûté très, très cher.  Votre principal adversaire 

est affaibli, M. Dion.  Comment pouvez-vous encore convaincre les Canadiens 
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que vous en voulez pas d'élections quand tous les gestes que vous avez posés 

politiquement tendent à démontrer le contraire?

TR.  HON.  STEPHEN HARPER: Je dois  vous rappeler 

que c'était M. Dion qui a déclaré…la première chose après qu'il a déclaré après 

son élection de chef,  qu'il  voulait une élection.  Alors j'ai décidé que notre 

parti doit être prêt.  Je pense que nous avons donné des signes à l'opposition 

que  nous  serons  prêts  si  c'est  nécessaire,  et  j'espère  que  l'opposition  va 

reconsidérer sa position, parce que la population ne veut pas une élection.  Ils 

veulent que nous continuions à gouverner et nous allons l'intention de le faire.

DIMITRI SOUDAS: Peter Chura, CHUM Television.

REPORTER:  Good  morning  Mr.  Gates.   Question  for 

you.  The Prime Minister did not attend the AIDS conference last year and was 

criticized for it, and as you've heard, there's now a lot of talk of election in the 

air here in Canada, and some could see this announcement as part of a pre-

election strategy to be seen to be taking the AIDS issue seriously, so are you 

concerned that you're playing a political role here as well as a charitable one?

BILL GATES: I  think the  announcement  we're  making 

today is a substantial amount of resources.  It's going to make a big difference, 

and so I'm very  proud to  be  here  standing with  the  Prime Minister  who's 

putting government resources behind this cause.  I think the announcement a 

few weeks ago actually was of a similar magnitude, probably didn't receive the 

same coverage because some of these childhood diseases like pneumococcus 

aren't as much in the press as, say, AIDS is, but you know, you can look at 

that.  Canada was…this government was a moving factor on pulling together 

what overall was a billion and a half US dollar commitment there in a very 

novel approach.  So you know, this is a great thing for the AIDS cause, and 
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I'm  glad  to  hear  that  putting  research  money  into  AIDS  makes  people 

politically more popular.  (LAUGHTER, APPLAUSE)

RT. HON. STEPHEN HARPER: Let me just say you of 

course know that last summer we said we would be doing announcements in 

the future.  Obviously that's what we're doing today.  But let me repeat what 

Bill said that besides this being a good announcement, you didn't adequately 

report  the  other  announcement  on  the  advance  market  commitments  for 

pneumococcus.   I  hope  you  will  take  his  advice  and  do  so  now. 

(LAUGHTER)

DIMITRI  SOUDAS:  Et  one  last  question,  dernière 

question, Raymond Filion, TVA.

JOURNALISTE: Bonjour M. Premier ministre.  M. Gates 

a parlé de la…a décrit l'investissement, le vaccin contre le SIDA comme une 

solution à long terme.  À court terme, les gens qui travaillent dans les milieux 

où on fait la lutte aux problèmes du SIDA disent qu'il faut davantage d'argent 

ici  au  Canada  pour  l'éducation  et  la  prévention,  c'est  ça  qui  est  vraiment 

urgent.   Alors  ma  question,  est-ce  qu'il  est  pas  temps  d'accélérer  les 

investissements du gouvernement fédéral pour l'éducation et la prévention ici 

au Canada?

TR.  HON.  STEPHEN  HARPER:  Je  peux  dire,  des 

ministres peuvent vous donner plus de détails,  mais je  peux dire que nous 

avons augmenté notre appui pour ce dossier en fait pour juste au Canada des 

fonds dépenses chaque année va augmenter de plus de 80 millions $ chaque 

année, et c'est évidemment supplémentaire aux fonds que nous dépensons au 

niveau  mondial,  au  niveau  international  en  addition  à  des  fonds  que  j'ai 

annoncé aujourd'hui.  Le gouvernement du Canada, je pense que pendant les 
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cinq années à suivre, vont dépenser plus d'un milliard de dollars sur la lutte 

contre HIva-SIDA [sic], c'est important.

DIMITRI  SOUDAS:  This  brings  a  close  to  the  press 

conference.  (APPLAUSE)

***
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